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Betreft: art. 47 vragen over wel handhaven verkeerd stallen fietsen tijdens concerten André Rieu maar niet 

tijdens de rest van het jaar 

 

 

Geacht college, 

 
De Liberale Partij Maastricht heeft in januari 2017 een motie ingediend om te handhaven bij verkeerd 
stallen van fietsen. De nieuwe fietstunnel /fietsenstalling in Wyck is geopend en dus voldoende gelegenheid 
om te stallen en dus alle reden om te handhaven. De fietstunnel heeft immers miljoenen gekost en die 
investering hebben we toch niet voor niets gedaan. 
 
Onze motie werd niet aangenomen want de meerderheid van de raad had geen zin in handhaven. Het 
college had echter kunnen zeggen dat ze motie wel zouden uitvoeren, maar dat gebeurde niet. 
Ondertussen ergeren de burgers zich enorm aan het verloederde straatbeeld. 
 
1. Legt u ons eens uit waarom er wel gehandhaafd wordt tijdens de weken van de André Rieu concerten op 
het Vrijthof en waarom er niet gehandhaafd kan worden in de rest van de stad gedurende het hele jaar? 
b. Gelden hier aparte regels, heeft u dan meer bevoegdheden? Of is het een persoonlijke keuze van het 
college? 
c. Of gaat het om de imagoschade? Verloederd straatbeeld tijdens de André Rieu concerten schaadt de 
stad? Verloederd straatbeeld tijdens de rest van het jaar levert geen imagoschade op? 
d. Wilt u de studenten meer tegemoet komen en acht u de mening van de rest van de bevolking die zich er 
aan stoort, minder van belang? Immers vroeger was alles chique en sjoen, het lijkt wel of u zich hier tegen 
afzet. We willen een onderbouwde visie zien, waar het stelselmatig weigeren te handhaven eigenlijk 
vandaan komt. 
 
Er zijn ook veel situaties van hinderen van de voetganger, gehandicapte, oudere met rollator, ouders met 
kinderwagen die niet door kunnen op de stoep vanwege de bundel gestalde fietsen op veel locaties. 
Bundels fietsen voor studentenhuizen  (ondanks de regels die we hebben vastgesteld) zodat niemand meer 



langs kan of bijvoorbeeld bij Siebel in Wyck waar op de hoek tegen een lantaarnpaal zoveel fietsen staan 
dat klanten nauwelijks naar binnen kunnen. Ook daar wordt niet gehandhaafd. 
Een charme offensief dat u voor de verkiezingen heeft aangeboden als oplossing voor deze hardnekkige 
situaties, welke u nog eens aanhaalt in een raadsinformatiebrief van deze week, zal hier echt niet helpen. 
 
2. Waarom wordt ook in deze situaties niet gehandhaafd? 
3. Wat is er op tegen dat u via een bekendmaking aankondigt dat u voortaan gaat handhaven en de fietsen 
gewoon laat verwijderen? 
 
 
 
Namens de Liberale Partij Maastricht, 
Kitty Nuyts fractievoorzitter 
 


